
Glasvezel 

 

We zijn blij dat er een budget is opgenomen voor onderzoek naar glasvezel in het buitengebied. De 

behoefte is erg groot en de tijd van op elkaar wachten is voorbij. We moeten ons een ondernemende 

gemeente tonen en glasvezel als een basisbehoefte zien. Ook op nieuwe bedrijventerrein als de 

Oosterparallelweg en nieuwe aanleg op de Esch moet dat vooraf gewoon geregeld zijn, net als water 

en stroom. Er waren voortdurend plausibele redenen om te wachten op ontwikkelingen in de regio, 

op de provincie die er waarschijnlijk geld voor over had, noem maar op. We weten dat u er volop 

mee bezig bent. Tijdens de begrotingsmarkt van twee weken geleden hoorden we dat er inmiddels 

een partij is die daadwerkelijk aan de slag wil. Maar we vinden het dermate belangrijk, dat we het 

nogmaals hebben benoemd, aan u om te voorkomen dat we dat volgend jaar opnieuw moeten doen. 

 


